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Ostatni raz, kiedy gościliśmy „Lato 
z Radiem” było wiele lat temu. Dzisiaj 
z dużą dozą prawdopodobieństwa, 
graniczącą z pewnością możemy 
poinformować, że kolejny raz radiowe 
lato pojawi się w Solcu Kujawskim 9 
lipca. Mają wystąpić Blue Café, Bra-
thanki, Stachursky. O szczegółach 
napiszemy tuż przed imprezą.

PRZEWODNICZĄCY
RADY MIEJSKIEJ

BURMISTRZ

Wszystkim członkom Ochotniczej Straży Pożarnej w Solcu Kujawskim       
z okazji święta patrona  strażaków - Św. Floriana, przypadającego 4 maja, 
składamy najserdeczniejsze życzenia. Jesteśmy dumni, że solecka jednostka 
OSP zalicza się do najlepszych w województwie, a jej członkowie tak dobrze 
pracują na rzecz naszej społeczności.

Początek maja to czas, na który 
przypadają Święto Pracy, Dzień Flagi 
Narodowej, święto uchwalenia Konstytucji 
3 Maja, rocznica zakończenia II wojny 
światowej oraz święto patrona naszego 

miasta Św. Stanisława. Burmistrz zarzą-
dziła flagowanie budynków publicznych 
w dniach od 1 maja od godz. 8.00 do 10 maja 
do godz. 8.00. Wszystkich mieszkańców 
zapraszamy do udziału w zaplanowanych 
uroczystościach:

3 maja
- godz. 11.45 - zbiórka pocztów 

sztandarowych i delegacji przed urzędem 
miasta;

- godz. 12.00 – Msza Św. za Ojczyznę 
w kościele Św. Stanisława Biskupa 
i Męczennika; po nabożeństwie składanie 
wiązanek.

8 maja
- godz. 10.45 – zbiórka pocztów 

sztandarowych i delegacji przed urzędem 
miasta, następnie złożenie wiązanek 
w miejscach pamięci.

9 maja
- godz. 11.00 – msza św. w kościele Św. 

Stanisława Biskupa i Męczennika z okazji 
święta patrona Solca Kujawskiego. Msza 
będzie odprawiona w intencji zmarłych 
samorządowców naszego miasta: śp. 
burmistrza Antoniego Nawrockiego oraz 
zmarłych radnych: Jerzego Kaszewskiego, 
Jerzego Szafkowskiego, Jerzego Gapiń-
skiego, Krzysztofa Czarczyńskiego, 
Franciszka Samojednego, Mariana Frischke 
oraz Alfonsa Gafki.

Majowe
rocznice

Porządek obrad 15. sesji rady miejskiej 
przewidywał m.in. sprawozdanie z działalności 
burmistrza za okres 23 stycznie – 14 kwietnia 2016 
r., sprawozdanie z realizacji programu współpracy 
z organizacjami pozarządowymi za miniony rok, 
zmiany budżetu, określenie czasu przeznaczonego 
na bezpłatne nauczanie, wychowanie i opiekę oraz 
ustalenie opłat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego w przedszkolu publicznym, 
a także określenie regulaminu konkursu ofert na 
realizację zadania publicznego z zakresu 
wychowania przedszkolnego. Zanim rozpoczęto 
r e a l i z a c j ę  p r z y j ę t e g o  p o r z ą d k u  o b r a d , 
przewodniczący rady Mariusz Zamorowski 
powitał i przedstawił nowego sołtysa Chrośny 
Marka Łukaszewskiego. Jak się okazało, nie był to 
jedyny moment podczas sesji, który odnosił się do 
tej podsoleckiej wsi. Na zakończenie bowiem 

oficjalnie podziękowano za pracę ustępującemu 
sołtysowi Chrośny Barbarze Dolińskiej, która po 
siedemnastu latach zrezygnowała z pełnionej 
funkcji.

Sprawozdania
Burmistrz Teresa Substyk omawiając 

sprawozdanie z działalności przekazane radnym 
odniosła się do najważniejszych zagadnień 
poruszonych w tym dokumencie. Burmistrz 
przyjęła sprawozdanie z wykonania budżetu za 
2015 r. Zarówno plan dochodów jak i wydatków 
wykonano w 83,7 proc. Dużymi krokami zbliża się 
do końca realizacja drugiego etapu projektu 
budowy Szybkiej Kolei Metropolitalnej BiT – City. 
W kwietniu gmina wystąpiła do nadzoru budowla-
nego o pozwolenie na częściowe użytkowanie 
obiektów budowlanych, a PKP PLK przejęło do 
eksp loa t ac j i  p rzebudowane  pe rony.  Do 
dokończenia pozostaje jeszcze punkt obsługi 
podróżnych. W maju będzie zgłoszenie do odbioru, 
a otwarcie planowane jest na przełom maja i 
czerwca. W styczniu otrzymaliśmy pozwolenie na 
użytkowanie ul. Lipowej, a w lutym gmina 
podpisała umowę z urzędem marszałkowskim 
o dofinansowanie. Jak podkreśliła burmistrz, na 
całą kwotę dofinansowania można było liczyć 
gdyby całość inwestycji została opłacona do końca 
ubiegłego roku. Podobny problem mają inni 
burmistrzowie i wójtowie. Mimo tego warto było 
zrealizować tę inwestycję. Zapłaciliśmy wykona-
wcy już 5 mln zł. Pozostałe dwa mamy rozłożone do 
czerwca br. T. Substyk mówiła też o święcie ulicy 
Sosnowej. Był piknik, sadzenie lip przy ul. Lipowej 
i sprzątanie okolicznych lasów. Śmieci było mniej 
niż w zeszłym roku. Z pozostałych inwestycji - 
wykonano łącznik między ulicami Prostą i Błonie 
z 40 proc. udziałem finansowym mieszkańców; 
uzyskano pozwolenie na budowę ul. Ogrodowej 

Dokończenie na str. 3

15. SESJA RM

Sprawozdania, uchwały,
interpelacje
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Dyżury aptek
Do 1 maja - „W Przychodni”

(ul. Powstańców 7a)

2 - 8 maja - „Wracam do Zdrowia”
(ul. Leśna 12)

9 - 15 maja - „Pod Orłem”
(ul. 23 Stycznia 12)

NOCNA i ŚWIĄTECZNA 
OPIEKA MEDYCZNA

 od poniedziałku do piątku w godz. 
18.00 do 8.00 dnia następnego oraz

 w dni świąteczne od 8.00 do 8.00 dnia 
następnego dla mieszkańców Solca 

Kujawskiego świadczy NZOZ 
“Zdrowie dla Ciebie " Bydgoszcz 

ul. Ogrody 21. Wizyty domowe można 
zgłaszać pod numerami telefonów 

52 361 13 34 lub  693449225.
Niezależnie od tego, są jeszcze trzy 

punkty, do których  możemy 
pojechać po poradę osobiście:

NZOZ Centrum Zdrowia „Błonie”
(ul. Broniewskiego 6)

PRZYCHODNIA TATRZAŃSKA
(ul. Witkiewicza 1)

SP ZOZ MSW
(ul. Markwarta 4-6)

Pozdrowienia z Solca (5)

Dziś prezentujemy Państwu pocztówkę fotograficzną pokazującą panoramę 
Solca z przeciwległego brzegu Wisły. Ukazała się ona nakładem soleckiego wydawcy 
Hermana Lange, a zdjęcie na niej wykorzystane, zostało wykonane najpóźniej 
w 1909 r. Wiemy to dzięki spiczastej wieży widocznej z lewej strony. To dzwonnica 
starego kościoła katolickiego, który właśnie w 1909 r. został rozebrany. Dziś na jego 
miejscu stoi kościół pw. św. Stanisława B i M. Innym nieistniejącym budynkiem jest 
spichlerz z muru pruskiego przy ul. Do Wisły. Ten budynek zniknął z krajobrazu 
naszego miasta pod koniec lat 60. XX w. Na pierwszym planie widać niewyraźne 
tratwy zacumowane przy soleckim brzegu. Pocztówka ta występuje w kilku odmia-
nach, w wersji czarno-białej jak i podkolorowanej.

Zastępca burmistrza Barbara Białkowska 
oraz dyrektor Wydziału Utrzymania Miasta 
Cezary Ball, uczestniczyli 12 kwietnia w Kujaw-
sko-Pomorskiej Wojewódzkiej Radzie Dialogu 
Społecznego, której tematem była zrówno-
ważona gospodarka wodna w aspekcie 
zachodzących zmian klimatycznych i środowis-
kowych. Podczas debaty dyskutowano między 
innymi o kaskadyzacji dolnej Wisły, odciążeniu 

jedynej zapory wodnej we Włocławku, budowy 
portów multimodalnych oraz ochronie przed 
powodziami. W tym kontekście mówiono 
o Solcu Kujawskim, ponieważ na granicy naszej 
gminy i Bydgoszczy planowana jest budowa 
portu multimodalnego. W dalszej perspektywie 
Solec wymieniany jest również jako miejsce 
ewentualnej lokalizacji stopnia wodnego. 
W spotkaniu udział wzięli także wojewoda 
kujawsko-pomorski, marszałkowie województw 
kujawsko-pomorskiego, pomorskiego i mazo-
wieckiego, przedstawiciel ambasady Białorusi, 
prezydenci, burmistrzowie miast nadwiślańskich 
oraz eksperci w dziedzinie hydrologii, ekonomii, 
gospodarki, przedstawiciel Ministerstwa 
Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej.

Dyskutowali
o Wiśle

Nasza gmina uzyskała dofinansowanie na 
realizację projektu „ReSites Rehabilitation of 
brownfield sites in Central Europe” (czyli ReSites 
- Rekultywacja terenów poprzemysłowych 
w Europie Środkowej) w ramach programu 
Interreg Europa Środkowa, finansowanego przez 

Europejski Fundusz Rozwoju Regionalnego 
w ramach  ce lu  Europe jska  współpraca 
terytorialna, który wspiera współpracę regionalną 
między państwami Europy Środkowej w okresie 
programowania 2014-2020. Celem programu jest 
współpraca ponad granicami w Europie 
Środkowej, aby nasze miasta i regiony stały się 
lepszym miejscem do życia i pracy. Projekt 
obejmuje działania na rzecz terenów poprzemy-
słowych, koncepcje i plany remediacji, wdrożenie 
planów działań na Funkcjonalnych Obszarach 
Miejskich. Na spotkaniu w Dubrowniku w dniach 
14-15 kwietnia Komitet Monitorujący program 
wybrał 35 projektów do realizacji. Łącznie 
złożonych było 620 wniosków aplikacyjnych, 
z tego 91 zostało wytypowanych do drugiego 
etapu i do przygotowania pełnej aplikacji. 
Spośród nich 35 projektów uzyskało dofinanso-
wanie. Budżet soleckiego projektu to 251.240,00 
euro, z tego pozyskane dofinansowanie to 85%.

Rekultywacja
się opłaca



Dokończenie ze str. 1 bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki (tj. 5 
godzin dziennie od godz. 8.00 do godz. 13.00). 
Druga uchwała dotyczy sytuacji, gdy liczba miejsc 
w przedszkolach publicznych na terenie danej 
gminy jest niewystarczająca dla spełnienia 
obowiązku gminy zapewnienia opieki przedszkol-
nej. Wtedy burmistrz przeprowadza konkurs ofert 
na zapewnienie opieki przedszkolnej. W celu 
przeprowadzania konkursu ustawodawca 
zobowiązał radę gminy do określenia regulaminu 
konkursu wraz z kryteriami wyboru oferty. Rada 
uchwaliła taki regulamin.

Interpelacje
Radni zgłosili następujące interpelacje 

i wnioski: konieczność uzupełnienia ubytków 
kostki na ul. Zbożowej (Beata Kołota) i na rynku 
(Maciej Kuligowski); potrzebę zadbania o estetykę 
dawnego "Jubilatu" przy ul. Bydgoskiej oraz 
uzupełnienia ubytków na sąsiadującym parkingu 
(Zygmunt Sołtyszewski); zakres remontu chodnika 
przy ul. Św. Stanisława, zagospodarowanie zieleni 
przy ul. Dworcowej, problem niesprzątania przez 
mieszkańców nieczystości po psach i zmobilizo-
wanie policji do skuteczniejszego egzekwowania 
tego obowiązku, funkcjonowanie w gminie 
programu "500+" (Michał Kuligowski); spowo-
dowane przez pług odśnieżający zapadanie się 
chodnika na ul. Bohaterów Września (Jerzy 
Nowak) i na większości chodników Osiedla 
Staromiejskiego (Mariusz Zamorowski).

Ubytki w ul. Zbożowej zostaną sprawdzone. 
Wprawdzie kompleksowa modernizacja rynku jest 
planowana w ramach rewitalizacji, jednak istotne 
ubytki w nawierzchni będą uzupełnione. Pawilon 
stanowi własność PSS, a obszar, na którym się 
znajduje, jest objęty programem rewitalizacji. 
Chodnik przy ul. Św. Stanisława wraz z miejscami 
parkingowymi planowane są do wykonania 
również w ramach rewitalizacji. Będzie też 
wykonany przegląd chodników na Osiedlu 
Staromiejskim. Z upiększaniem ul. Dworcowej jest 
pewien kłopot, ponieważ część mieszkańców chce 
dodatkowej zieleni, a część jest temu zdecydowanie 
przeciwna. Policja zostanie uczulona na problem 
niesprzątania po czworonogach. Jeżeli funkcjona-
riusze zauważą taką sytuację, powinni reagować 
i nakładać mandaty. 

Z kolei program "500+" przebiega w gminie 
bez zakłóceń. Pierwsze wypłaty miały ruszyć pod 
koniec kwietnia. T. Substyk zwróciła uwagę na 
kilka zjawisk, które wystąpiły w związku 
z realizacja programu. Są to wzrost liczby 
wniosków o rozwód, wzrastająca liczba osób, które 
zrezygnowały z pracy albo wystąpiły do firm 
o zmniejszenie wynagrodzenia, po to, aby obniżyć 
dochód na członka rodziny i otrzymać 500 zł na 
pierwsze dziecko, wzrosła liczba rodziców, którzy 
zwracają się do placówek opiekuńczych o oddanie 
im dzieci i przywrócenie władzy rodzicielskiej, 
żeby móc na nie otrzymywać pieniądze.

Wolne głosy i wnioski
W ramach tego punktu obrad przedstawiono 

sprawozdania z działalności komisji stałych rady 
miejskiej. W związku z informacjami o wywożeniu 
odpadów na teren dawnej żwirowni w Makowis-
kach, M. Zamorowski pytał o sytuację prawną 
właściciela i jego pozwolenie na dalszą rekultywa-
cję wyrobiska. Barbara Białkowska, zastępca 
burmistrza poinformowała, że firma nie ma 
pozwolenia na dalszą działalność. Jeśli nadal 
przywozi odpady, robi to nielegalnie. Niepokoi  
także wzrost poziomu rtęci, o czym poinformowała 
Regionalna Dyrekcja Ochrony Środowiska. Stąd 
gmina ponownie wystąpiła do prokuratury 
z zawiadomieniem o możliwości popełnienia 

przestępstwa.
Michał Malok pytał o planowany termin 

utwardzania targowiska, oddania do użytku 
nowego parkingu, wykonanie przejścia dla 
pieszych w rejonie Lidla i Biedronki, o dalsze 
plany związane z Harcówką, zapewnienie 
dodatkowego zespołu medycznego w dni wolne 
i święta, zakończenie procedury naliczania opłat 
adiacenckich właścicielom nieruchomości 
w rejonie II etapu Parku Przemysłowego. 
T. Substyk odpowiedziała, że utwardzenie 
targowiska planowane jest na przyszły rok. 
Dokumentacja zakłada przygotowanie 74. miejsc 
do handlowania, wykonanie kanalizacji 
deszczowej oraz oświetlenia. Otwarcie nowego 
parkingu koło targowiska planowane jest na 
początek czerwca. Dopiero potem będzie 
wykonane przejście koło marketów. Dobra 
wiadomość jest taka, że udało się jednak uzyskać 
zgodę na usytuowanie pasów w pierwotnie 
planowanej lokalizacji.

Jeżeli chodzi o Harcówkę, gmina podejmie 
decyzję o przekazaniu w użytkowanie wieczyste 
po zapoznaniu się z koncepcją zagospodarowania 
obiektu i wystąpienia o przyznanie środków oraz 
po uzyskaniu gwarancji użytkowania wyłącznie 
na działalność harcerską. O zapewnienie opieki 
medycznej w dni wolne urząd wystąpił do NFZ, 
ale jeszcze nie wpłynęła odpowiedź.

Samorządowe Kolegium Odwoławcze 
uchyliło decyzje dotyczące opłat adiacenckich do 
ponownego rozpatrzenia. Jedną sprawę już od 
nowa rozpatrzono i wydano decyzję, w wypadku 
pozostałych wszczęto postępowanie. Opłata 
adiacencka i renta planistyczna jest wprowadzona 
po to, by gmina mogła odzyskać część kosztów 
związanych z prowadzonymi inwestycjami np. 
w infrastrukturę, co podnosi wartość prywatnych 
gruntów.

B. Białkowska poinformowała, że problem 
z niewłaściwą opieką nad osobą starszą został 
rozwiązany poprzez zmianę opiekunki, natomiast 
ograniczenie czasu parkowania przed biblioteką 
wiązałoby się z koniecznością wprowadzenia 
opłat. Inne rozwiązanie - tylko oznakowanie 
z ograniczeniem czasu postoju np. do 15 min. bez 
możliwości wyegzekwowania mijałoby się 
z celem. Z przedstawiona analizy przez Cezarego 
Balla, dyrektora Wydziału Utrzymania Miasta, 
wynika, że w niewielkiej odległości od banku jest 
zlokalizowanych 117 miejsc parkingowych.

Alicja Żaguń, w imieniu jednej z uczestni-
czek obchodów Narodowego Dnia Pamięci 
Żołnierzy Wyklętych, przekazała podziękowania 
organizatorom, wspierającym i sponsorom 
wydarzenia.

Z kolei Teresa Skorek pytała o możliwość 
zlokalizowania na Osiedlu Toruńskim banko-
matu, gdyż po przeprowadzce banku nie ma ani 
jednego takiego urządzenia. Kolejne pytania 
radnej dotyczyły terminu przyłączenia posesji do 
kanalizacji sanitarnej w ul. Piłsudskiego 
i naprawy wiaty autobusowej na ul. Toruńskiej. 
Okazało się, ze dyrektor banku zadeklarował 
ulokowanie bankomatu na osiedlu, o terminie 
przyłączenia do kanalizacji będą rozmowy 
z ZGK, a wiata będzie zakupiona i zamontowana.

Na zakończenie sesji miał miejsce bardzo 
uroczysty moment. Burmistrz wraz z przedsta-
wicielami kierownictwa urzędu oraz przewodni-
czący rady miejskiej z pozostałymi radnymi, 
podziękowali długoletniej sołtys Chrośny 
Barbarze Dolińskiej za jej pracę na rzecz sołectwa 
(pełniła funkcję sołtysa od 1998 r.). Padło przy 
tym wiele bardzo ciepłych słów pod adresem 
B. Dolińskiej, która z powodów osobistych 
zrezygnowała z dalszego pełnienia funkcji. Były 
kwiaty i słowa podziękowań. B. Dolińska 
również podziękowała za dobrą i owocną 
współpracę z samorządem gminy.

Protokół na stronie Biuletynu Informacji 
Publicznej: www.bip.soleckujawski.pl.

(gmina zamierza wystąpić o dofinansowanie 
inwestycji w ramach programu budowy dróg 
lokalnych); do końca maja ma zakończyć się 
budowa ul. Cichej z 40 proc. dofinansowaniem 
z firmy Solbet, a w wakacje ma się rozpocząć 
przebudowa ul. Sienkiewicza. Przygotowujemy 
się do pozyskiwania środków ze Zintegrowanych 
Inwestycji Terytorialnych. Na ukończeniu jest 
rewitalizacja terenów po byłej nasycalni. 
Burmistrz poinformowała również o przygotowa-
niach do rewitalizacji obszaru między ulicami Św. 
Stanisława i Ułańską, projektach rewitalizacji 
rynku przygotowywanych przez studentów, 
planach przeniesienia wytwórni słodyczy z Berlina 
do Solca oraz o decyzji sprzedaży Inkubatora 
Przedsiębiorczości. Przez dziesięć lat jego 
funkcjonowania uzyskaliśmy wszystkie zakładane 
wskaźniki, a Unia Europejska poinformowała 
o zakończeniu projektu, stąd możliwa stała się 
sprzedaż obiektu inkubatora. Po sprzedaży będą 
pieniądze na kolejne inwestycje.

 Radni wysłuchali ponadto sprawozdania 
z realizacji programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi za 2015 r., które przedstawiła 
Justyna Żebrowska - Dudek, dyrektor Wydziału 
Spraw Obywatelskich. Z przekazanych informacji 
wynika, że ogłoszono trzy konkursy. Pierwszy 
z zakresu upowszechniania kultury fizycznej 
i sportu - o dotację ubiegało się 13 organizacji, 
którym przyznano łącznie 203 tys. zł; drugi 
z zakresu działań na rzecz dzieci, młodzieży, osób 
dorosłych, w tym niepełnosprawnych, rodzin 
ubogich oraz zagrożonych wykluczeniem 
społecznym, w tym na letni wypoczynek - 
o dotację ubiegało się 9 podmiotów, którym 
przyznano 69,7 tys. zł; trzeci z zakresu rozwoju 
sportu prowadzonego przez podmioty niezaliczane 
do sektora finansów publicznych - o dotację 
ubiegały się trzy organizacje, które otrzymały 
łącznie 247 tys. zł.

Kolejne sprawozdanie, zaprezentowane przez 
skarbnik Alinę Kowalską, dotyczyło umorzeń 
wierzytelności jednostek budżetowych oraz 
udzielonych ulg. Umorzenia dotyczyły 20 
dłużników na łączną sumę 1 mln 38 tys. zł m.in. 
z tytułu czynszów dzierżawnych, dzierżawy 
gruntów, usług opiekuńczych, pobytu w Środowis-
kowym Domu Samopomocy. Odroczenie terminu 
płatności do 2018 r. obejmuje kwotę 221 tys. zł 
z tytułu opłaty adiacenckiej, natomiast na raty 
rozłożono 608 tys. zł, głównie z tytułu opłat 
czynszowych.

Uchwały
Radni przyjęli zmiany do tegorocznego 

budżetu. Po nowelizacji dochody będą wynosić 
80,5 mln zł, a wydatki74,8 mln zł. W ślad za 
zmianami budżetowymi zmieniono również 
Wieloletnią Prognozę Finansową.

Następne dwie uchwały dotyczyły tematyki 
oświatowej - wychowania przedszkolnego. 
Uzasadnienia obu projektów przedstawiła 
Katarzyna Małecka, kierownik Referatu Edukacji. 
Pierwszy projekt to zmiana uchwały określającej 
czas przeznaczony na bezpłatne nauczanie, 
wychowanie i opiekę oraz opłaty za korzystanie 
z wychowania przedszkolnego w przedszkolu 
publicznym. W związku z planowanym utworze-
niem oddziału przedszkolnego przy Szkole 
Podstawowej nr 1 funkcjonującego dłużej niż 5 
godzin dziennie, podjęcie uchwały jest konieczne. 
Opłata wnoszona przez rodziców za pobyt dziecka 
w oddziale przedszkolnym wynosić będzie 1 zł za 
każdą godzinę zajęć przekraczającą czas 

15. SESJA RM

Sprawozdania, uchwały,
interpelacje
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Pogadanki tematyczne, sadzenie roślin 
w "kąciku przyrody", rysowanie plakatów, 
ozdabianie toreb ekologicznych, zajęcia 
ruchowe na Hali OSiR, a na zakończenie 
barwny korowód ulicami miasta. W ten 
właśnie sposób, z udziałem przedstawicieli 
urzędu miast, soleckiego nadleśnictwa, 
dyrekcji, nauczycieli i rodziców dzieci 
z Przedszkola Niepublicznego Reksio, 
przedszkolaki uczciły Święto Ziemi. 
Działo się to w ramach realizowanego 
cyklu zajęć "Dbamy o naszą planetę". 

Zajęcia  przebiegały w wesołej 
atmosferze zagadek, piosenek, tańców 
i  twórczości  plastycznej .  Punktem 
kulminacyjnym było przekazanie rodzi-
com "Listów dla Ziemi" rysowanych przez 
dzieci biorące udział w Akcji Fundacji 
ARKA. Wszystko to wydarzyło się 21 
kwietnia. Jak więc widać w naszej gminie 
edukacja ekologiczna prowadzona jest już 
wśród najmłodszych, później swoje 
dorzuca szkoła – podstawowa, gimnazjum, 
ponadgimnazjalna. Wydawałoby się, że 
powinno być coraz lepiej z naszą świadom-
ością ekologiczną, ale tak nie jest. 

Wiele psują zachowania nas dorosłych 
– chociaż są i chlubne wyjątki. Od czasu do 
czasu dzwonią do redakcji Czytelnicy, 
z pokolenia 60+, którym również zależy na 
tym, by nasze miasto było piękne i czyste. 
Pomstują na właścicieli psów, którzy nie 
sprzątają po swoich podopiecznych: 

- Irytuje mnie kiedy ktoś wyprowadza 
swojego psa i nie dba, gdzie się załatwia. 
Jeżeli to już zrobi, to niech chociaż po 
pupilu posprząta. Teren wokół pomnika 
przy Bohaterów Września stał się toaletą. 
Policja powinna karać wysokimi manda-
tami za zanieczyszczanie miasta. Nie po to 
mamy ładne chodniki, trawniki, żeby je 

niszczyć. Jeżeli ktoś wychowywał się cały 
czas na wsi, to trudno mu teraz przestawić 
się i chodzić po chodniku, a nie po trawie - 
usłyszeliśmy. - Powinno się postawić 
tabliczki przejście tylko dla krów - 
podsuwa rozwiązanie Czytelnik. Może by 
poskutkowało. Inny z kolei, zwraca uwagę 
na „miłośnika zwierząt” nagminnie 
dokarmiającego ptaki: - To, co jest na 
trawniku pod blokiem przy Żwirki i Wigury 
woła o pomstę do nieba. Zamiast trawy – 
widać tony porozrzucanego chleba – 
wstyd! Jeszcze inny zwraca uwagę na 
rozpoczęcie sezonu działkowego. Widać 
go po stertach śmieci pojawiających się już 
w sąsiedztwie ogrodów działkowych. 
Chyba nie o to nam wszystkim chodzi.

Nasuwa się smutny wniosek - jeżeli 
sami nie dorośniemy i nie uznamy, że 
powinniśmy szanować siebie i innych, 
swoje otoczenie, takie sytuacje będą się 

zdarzały. Jedno z naszych przysłów mówi – 
„przez żołądek do serca…”, to może 
parafrazując, skutecznym sposobem 
byłaby maksyma - przez mandat do 
rozumu?

Jednym zależy, drugim nie

Tegoroczna – czterdziestokilometrowa 
trasa VI Rajdu Długodystansowego 
„Tamtendyk” wiodła z Solca Kujawskiego 
przez Puszczę Bydgoską do leśnictwa 
Podlesie koło Gniewkowa. W rajdzie 
wzięło udział 41 turystów z Solca Kujaw-
skiego, Gniewkowa, Bydgoszczy, Torunia, 
Inowrocławia, Gdańska, Warszawy, 
Białych Błot ,  Brzozy Bydgoskiej , 
Inowrocławia, Wielowsi, Otorowa oraz 
Zamościa k. Bydgoszczy. Turyści szli m.in. 
ścieżką edukacyjną „Ku źródliskom”, 
przez polanę Ułanka, Łąki Studzienieckie 
o r az  oko l i ce  Góry  To ruńsk i e j .  – 
Dziękujemy za pomoc w organizacji rajdu 

Urzędowi Miejskiemu w Gniewkowie, 
Nadleśnictwu Gniew-kowo, Nadleśnictwu 
Solec Kujawski oraz Oddziałowi PTTK 
przy Klubie Inspektoratu Wsparcia Sił 
Zbrojnych w Bydgoszczy – podsumowuje 
Łukasz Wojtecki, prezes Klubu Turystów 
Pieszych „Horyzont”, organizatora rajdu.

W nogach kolejne
40 kilometrów

1) Rokowania na sprzedaż nieruch-
omości gruntowej stanowiącej własność 
Miasta i Gminy Solec Kujawski, położonej 
przy ul. Tartacznej w Solcu Kujawskim na 
działce oznaczonej numerami ewidencyj-
nymi: 1024/6, o pow. 1824 m2, objęta KW 
nr BY1B/00062215/9, 1024/5, o pow. 576 
m2, objęta KW nr BY1B/00057170/3. 
Łączna powierzchnia zbywanej nieruch-
omości wynosi 2400 m2.

Cena wywoławcza wynosi 265 680,00 
PLN brutto.

Zaliczka wynosi: 26 568,00 PLN 
(wpłata do 31.05.2016r.).

Rokowania  odbędą  s i ę  w  dn iu 
03.06.2016r. o godz. 9.00 w siedzibie 
Urzędu  Mias t a  i  Gminy  w  So lcu 
Kujawskim, ul. 23 Stycznia 7.

2) R o k o w a n i a  n a  s p r z e d a ż 
nieruchomości gruntowej stanowiącej 
własność Miasta i Gminy Solec Kujawski, 
położonej przy ul. Tartacznej w Solcu 
Kujawskim na działce oznaczonej nume-
rami ewidencyjnymi: 1024/10, o pow. 1550 
m2, objęta KW nr BY1B/00062215/9, 
1024/3, o pow. 55 m2, objęta KW nr 
BY1B/00057170/3. Łączna powierzchnia 
zbywanej nieruchomości wynosi 1605 m2.

Cena wywoławcza wynosi 177 673,50 
PLN brutto.

Zaliczka wynosi: 17 768,00 PLN 
(wpłata do 31.05.2016r.)

Rokowania  odbędą  s i ę  w  dn iu 
03.06.2016r. o godz. 10.00 w siedzibie 
Urzędu  Mias t a  i  Gminy  w  So lcu 
Kujawskim, ul. 23 Stycznia 7.

3) R o k o w a n i a  n a  s p r z e d a ż 
nieruchomości gruntowej stanowiącej 

Burmistrz Miasta
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ROZMOWA Z BARBARĄ DOLIŃSKĄ - SOŁTYSEM CHROŚNY W LATACH 
1998-2016

- Po siedemnastu latach sprawo-
wania funkcji sołtysa, z przyczyn 
zdrowotnych i osobistych złożyła Pani 
rezygnację z pełnionej funkcji. Proszę 
powiedzieć, jaki był to czas dla Pani, no 
i sołectwa?

- Jestem przekonana, że okres mojej 
kadencji był udanym i owocnym czasem 
dla mieszkańców wsi, jak i osobiście dla 
mnie. Wiele się nauczyłam, zdobyłam 
nowe doświadczenie ,  nawiązałam 
mnóstwo kontaktów i przyjaźni. Myślę, że 
mieszkańcy poczuli się lepiej w miejscu, 
o które walczyłam z takim zaangażowa-
niem, na jakie było mnie stać. Dobro naszej 

wsi stawiałam zawsze na pierwszym 
miejscu.

- No właśnie, Chrośna przez te 
siedemnaście lat bardzo się zmieniła.

- I wypiękniała. Doczekaliśmy się 
modernizacjo świetlicy, w której są dobrze 
wyposażone pokoje, kuchnia i zaplecze. Są 
sale,  pomieszczenie komputerowe, 
sanitariaty. Obok świetlicy jest zielona 
siłownia. Słowem, jest pięknie i nowo-
cześnie. Wieś jest oświetlona, ma ścieżkę 
rowerową i drogę asfaltową łączącą Solec 
z Nową Wsią Wielką. Dzięki tym dużym 
inwestycjom nasza wieś zatętniła życiem, 
napłynęli nowi mieszkańcy.

- To również Pani zasługa.
- Pracowałam w najlepszej wierze 

i z dużym zaangażowaniem, ale wszystko 
było możliwe dzięki  współpracy 
z wieloma ludźmi i instytucjami. Jest to 
dobra okazja do podziękowań za dobrą 
i merytoryczną współpracę burmistrz 
Teresie Substyk, zastępcy burmistrza 
Barbarze Białkowskiej, skarbnik Alinie 
Kowalskiej i wszystkim współpra-
cownikom z urzędu miasta. Dziękuję 
radzie miejskiej, radnym powiatu, 
sołtysom, przewodniczącym osiedli, 
dyrektorom i nauczycielom naszych 
szkół, dyrektor Soleckiego Centrum 
Kultury Reginie Osińskiej, dyrektor 
Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej Hance Stamm. Szczególnie 
dziękuję mojej koleżance Halinie Król, 
z którą wspaniale się współpracowało, na 
która mogłam zawsze liczyć, na zrozu-
mienie, życzliwość, wsparcie, dobre 
słowo i bezcenne rady. Dziękuję także 
naczelnikowi soleckiej Ochotniczej 
Straży Pożarnej Zbigniewowi Wiśnie-
wskiemu za wszelką pomoc w organizo-
waniu naszych uroczystości i uporząd-
kowanie terenu wokół świetlicy. Bardzo 
dziękuję firmie Drobex Pasz, Izabeli, 
Kazimierzowi, Szymonowi i Kazimie-
rzowi Frischke juniorowi, firmie Drobex 
Agro oraz Danucie i Czesławowi 
Frischke za wszelkie wsparcie i życzliwo-
ść. Słowa wdzięczności kieruje również 
do Gminnej Rady Kobiet, a w szczegól-
ności do koleżanki Grażyny Walukie-
wicz, do klubu PTTK Torpedo wraz 
z Ewą i Jerzym Kempińskimi oraz Anną 
i Adamem Dolczewskimi. Dziękuję 
wszystkim, którzy wspierali mnie i moje 
działania swoim doświadczeniem i dobrą 
radą. Dziękuję mieszkańcom naszej 
gminy za zaufanie, jakim mnie obdarzyli 
– ze szczerego serca. Bo jest za co.

- Dziękuję za rozmowę i życzę 
wszystkiego dobrego.

Zbigniew Stefański

Grunt to dobra
współpraca

własność Miasta i Gminy Solec 
Kujawski, położonej przy ul. por. Zdzisł-
awa Gierlińskiego w Solcu Kujawskim na 
działce oznaczonej numerem ewidencyj-
nym 2582, o pow. 1041 m2, objęta KW nr 
BY1B/00187991/4, 

Cena wywoławcza wynosi 89 630,10 
PLN brutto.

Zaliczka wynosi: 8 964,00 PLN (wpłata 
do 31.05.2016r.)

Rokowania  odbędą s ię  w dniu 
03.06.2016r. o godz. 11.00 w siedzibie 
Urzędu  Mias ta  i  Gminy  w Solcu 
Kujawskim, ul. 23 Stycznia 7.

Zgłoszenie udziału w rokowaniach 
opisanych w pkt 1, 2 i 3 w zamkniętych 
kopertach przyjmowane będą w UMiG 
Solec Kujawski do 31.05.2016 r.

Dodatkowe informacje o rokowaniach 
uzyskać można w Urzędzie Miasta i Gminy 
w Solcu Kujawskim przy ulicy 23 Stycznia 
7, pokój nr 2, tel.: (52) 387 01 06, (52) 387 
01 19, fax: (52) 387 12 53, e-mail: 
rnizm@soleckujawski.pl.

Pełne teksty ogłoszeń dostępne są na 
stronie internetowej www.soleckujawski 
.pl oraz bip.soleckujawski.pl, a także na 
tablicy ogłoszeń w Urzędzie Miasta 
i Gminy w Solcu Kujawskim przy ulicy 23 
Stycznia 7. 

i Gminy Solec Kujawski ogłasza
II publiczny ustny przetarg nieograni-

czony na nieruchomość lokalową, stanow-
iącą własność Miasta i Gminy Solec Ku-
jawski, położoną przy ul. H. Sienkiewicza 
4/40, na działce ozn. nr 383/5 i 384/3 o pow. 
486m2, objęta KW nr BY1B/0051706/8.

Cena wywoławcza lokalu wynosi: 126 
770,00 PLN.

Pierwsza opłata za użytkowanie 
wieczyste ułamkowej części gruntu 
stanowiąca 46/1938 części wynosi: 624,23 
zł brutto.

Wadium wynosi 10% ceny wywoław-
czej, tj. 12 677,00 PLN (wpłata do 31.05.-
2016 r.)

Przetarg odbędzie się 03.06.2016 r. 
o godz. 12.00 w siedzibie Urzędu Miasta 
i Gminy w Solcu Kujawskim, ul. 23 
Stycznia 7.

Dodatkowe informacje o przetargu 
uzyskać można w Urzędzie Miasta i Gminy 
w Solcu Kujawskim przy ul. 23 Stycznia nr 
7, pokój nr 4, tel.: (52) 387 01 06, (52) 387 
0 1  1 9 ,  f a x .  ( 5 2 )  3 8 7  1 2  5 3 ,  e -
mail:rnizm@soleckujawski.pl.

Pełen tekst ogłoszenia wywieszony 
został na tablicy ogłoszeń w Urzędzie 
Miasta i Gminy w Solcu Kujawskim przy ul. 
23 Stycznia 7 oraz opublikowany na stronie 
internetowej www.soleckujawski.pl oraz 
www.bip.soleckujawski.pl.

Stosownie do art. 35 ustawy z dnia 21 
sierpnia 1997 r. o gospodarce nieru-
c h o m o ś c i a m i   ( t e k s t   j e d n o l i t y  
Dz.U.2015.1774 ze zm.), burmistrz podaje 
do publicznej wiadomości, że na  tablicy 

ogłoszeń w Urzędzie Miasta i Gminy 
przy ul. 23 Stycznia nr 7,  został  wywies-
zony  wykaz  nieruchomości gruntowej, 
przeznaczonej do sprzedaży w trybie 
przetargu ustnego nieograniczonego. 
Wykaz obejmuje nieruchomość gruntową, 
położoną w Solcu Kujawskim przy ul. Unii 
Europejskiej, stanowiącą działkę ewiden-
cyjną: nr 1022/22 o powierzchni  0,8286 
ha.

Do sprzedaży



KLUB KOLEKCJONERA
22 kwietnia br. odbyło XI spotkanie 

Klubu Kolekcjonera. Tematem przewodnim 
spotkania była 1050. rocznica chrztu Polski. 
Krótką prelekcję audiowizualną na ten temat 
zi lustrowały dodatkowo numizmaty 
z kolekcji członków klubu – m.in. srebrna 
stuzłotówka z 1966 roku z Mieszkiem 
i Dobrawą, upamiętniająca tysiąclecie 
przyjęcia chrztu. Zaprezentowano także 
najnowszy banknot Narodowego Banku 
Polskiego o nominale 20 złotych, wydany 
z okazji 1050. rocznicy, na którego rewersie 
znajduje się wizerunek katedry gnieźnień-
skiej, powstały na podstawie zdjęć wyko-
nanych przez solecczanina - Marka Cheł-
miniaka. W ramach prac klubowych 
dokonano kilku ekspertyz ciekawych 
zbiorów monet i znaczków dostarczonych 
przez przybyłych na spotkanie gości, 
omówiono wystawy eksponatów ze zbiorów 
klubowych oraz dopięto szczegóły organiza-
cyjne Kiermaszu Różności, który odbędzie 
się w ramach „Majówki Hobbystów” w Dniu 
Flagi 2 maja br. na terenie SCK. Następne 
spotkanie Klubu Kolekcjonera odbędzie się 6 

maja w godz. 16.00 – 18.00 i zostanie 
poświęcone symbolom narodowym na 
eksponatach ze zbiorów członków klubu. 
Zaprasza Piotr Czarnecki.

TURNIEJ SŁOWA
Zapraszamy uczniów szkół podstawo-

wych i gimnazjum do udziału w corocznych 
eliminacjach do Turnieju Słowa w trzech 
kategoriach wiekowych: klasy I-III i IV-VI 
szkoły podstawowej, I-III gimnazjum. Każdy 
może wziąć udział w Turnieju Recytatorskim 
„Słowem opowiedziane”, Turnieju Poezji 
Śpiewanej „Słowem wyśpiewane” i Turnieju 
Ilustratorskim „Malowane słowem” (jedna, 
maksymalnie trzy prace w dowolnej technice 
– będące ilustracjami wierszy lub prozy 
dziecięcej). Karty zgłoszeń dostępne 
w pokoju nr 10 w SCK. Zgłoszenia najpóź-
niej do 5 maja do godz. 15.00! 6 maja, od 
godz. 14.00, będą miały miejsce eliminacje 
do kolejnego etapu. W dzień eliminacji 
zgłoszenia nie będą przyjmowane.

GALERIA HOMO FABER
Od 28 kwietnia zapraszamy do galerii 

HOMO FABER do obejrzenia wystawa 
malarstwa Leszka Goldyszewicza. 

PODRÓŻ DO INDII
21 kwietnia odwiedziliśmy Indie oczami 

Magdaleny Brzezińskiej podróżniczki, 
mieszkanki Solca Kujawskiego, miłośniczki 
subkontynentu indyjskiego, autorki bloga 
„Rajzefiber”. Opowiedziała swoją relację 
z pięciu podróży do Indii, o kulturze, 
ludziach i o tym co warto zobaczyć.

AKTYWNI 60+...
14 kwietnia 2016 r. uczestnicy zadania 

„AKTYWNI 60+- ROZSMAKOWANI 
W ŻYCIU” spotkali się z rehabilitantką – 
Elżbietą Matuszewską, która zachęciła do 
aktywności fizycznej i pokazała ćwiczenia , 
które należy systematycznie wykonywać, 
aby długo zachować sprawność ruchową. 

SOBOTNIE
SPOTKANIA RODZINNE
Zapraszamy dzieci wraz z rodzicami, 

opiekunami 7 i 21 maja na kolejne Sobotnie 
Spotkania Rodzinne. Wstęp 5 zł od dziecka. 
Wyruszymy w podróże małe i duże, w poszu-
kiwaniu dinozaurów i do głębin morskich. 

WIOSENNE WIETRZENIE SZAF
14 kwietnia grupa uczestniczek Być 

kobietą SCK razem z prowadzącą z Ma-
rzanną Szewczyk zorganizowały wiosenne 
wietrzenie szaf. Była to dobra okazja na 
pozbycie się nienoszonych ubrań, torebek, 
biżuterii i pozyskanie czegoś nowego. 
Świetny pomysł w sam raz na wiosnę. 

SALA WIDOWISKOWA SCK
15 kwietnia  w ramach kina w SCK 

odwiedzili nas nie tylko sympatycy kina, ale 
i okoliczne szkoły. Można było zobaczyć 
filmy takie jak: Moje córki krowy, Planeta 
Singli, Historia Roja oraz bajkę Robinson 
Crusoe. Z kolei 16 kwietnia na deskach 
soleckiej sceny SCK wystąpił Teatr Ukraiń-
ski z przedstawieniem dla dzieci „Panda 
i przyjaciele”. Było barwnie, bajkowo 
i tanecznie.

W skrócie

WYSTAWA MALARSTWA LESZKA GOLDYSZEWICZA - Galeria 
Homo Faber (12 – 13maja, 8.00 – 20.00);

OTWARTE ZAJĘCIA TEATRALNE. Scenki, improwizacje. Warsztaty 
i inspiracje w pracy z dziecięcym zespołem teatralnym dla dzieci i opiekunów - 
scena/sala widowiskowa (12 maja,16.00-18.00);

ZAJĘCIA PLASTYCZNE W PLENERZE. Podstawy w 2 krokach dla 
dzieci, młodzieży i dorosłych cz. 1. Prowadzone przez plastyków SCK - teren 
przed Kulą SCK (12 maja 16.00-17.00);

POGOTOWIE NAUKOWE I OTWARTE ROZGRYWKI BINGO. Co 
kwadrans dla każdego. Błyskawiczne porady i pomoc w zadaniach dla dzieci 
i młodzieży udzielą wolontariusze i instruktor SCK - sala nr 5 (12maja 18.00 – 
20.00);

KONKURSY DLA DZIECI Z WIEDZY O SOLCU KUJAWSKIM ORAZ 
O UNII EUROPEJSKIEJ (12 maja,16.00-17.00);

PREZENTACJA PROJEKTÓW GMINY DOFINANSOWANYCH 
Z UNII EUROPEJSKIEJ (12 maja,16.00-17.00);

ZABAWY PODWÓRKOWE CONTRA GRY KOMPUTEROWE. 
Przekonaj się co zwycięży - Kula i teren przed SCK (13 maja, 16.00-18.00);

ZAJĘCIA PLASTYCZNE W PLENERZE.  Podstawy w 2 krokach dla 
dzieci, młodzieży i dorosłych cz. 2. Prowadzone przez plastyków SCK - teren 
przed Kulą SCK (13 maja 16.00-17.00);

MAGIA GŁOSU. TWÓJ DŹWIĘKOWY WIZERUNEK. Warsztaty 
z wystąpień publicznych - sala muzyczna (13 maja, 16.00-18.00);

OTWARTE ZAJĘCIA GITAROWE. 15-20 min. próbnej lekcji nauki gry - 
sala prób SCK (13 maja, 14.00-17.00);

KONKURSY DLA DZIECI Z WIEDZY O SOLCU KUJAWSKIM ORAZ 
O UNII EUROPEJSKIEJ (13 maja, 16.00-17.00);

PREZENTACJA PROJEKTÓW GMINY DOFINANSOWANYCH 
Z UNII EUROPEJSKIEJ (13 maja, 16.00-17.00);

CYRKOWY CZAR. Warsztaty z elementami plastyki dla dzieci i rodziców 
połączone z otwartymi zajęciami i pokazem grupy kuglarskiej SCK - Kula 
i teren przed SCK (14 maja, 11.00-14.00).

DRZWI OTWARTE W SCK
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Ośrodek Sportu i Rekreacji Zawodnik MLKS Solec Kujawski – Miłosz Bochat został powołany do reprez-
entacji Polski na Indywidualne Mistrzostwa Europy, które odbędą się we Francji 
w dniach 28 kwietnia do 1 maja. 

Kwiecień był  bardzo pracowitym 
okresem startowym dla Miłosza. Startował 
w turnieju Orleans International we 
Francji. Grał na Mistrzostwach Polski 
Juniorów i Młodzieżowców w Białym-
stoku, który był dla niego zwycięski 
w dwóch kategoriach – zdobył dwa złote 
medale. Na tych zawodach w kategorii 
juniorów brązowy medal zdobył Bartosz 
Markiewicz. 

Miłosz startował też w Drużynowych 
Akademickich Mistrzostwach Polski, 
reprezentując uczelnię w Opolu (gdzie 
studiuje na AWF). Miłosz przyczynił się 
do zwycięstwa swojej drużyny, wygrywa-
jąc w finale dwa pojedynki.

Natomiast młodzi zawodnicy MLKS 
startowali w Międzywojewódzkich 

Majówka piłkarska
Serdecznie zapraszamy do udziału 

w piłkarskim Turnieju Dzikich Drużyn, który 
zostanie rozegrany 2 maja na boisku ORLIK 
przy SP 4. Rozgrywki w trzech kategoriach: 
kl. I-III (godz. 12.00), kl. IV – VI (godz. 
13.00), gimnazja (godz. 14.30). 

Eliminacje olimpijskie
Czwartego maja na Orliku przy SP 4 

zostanie rozegrany pierwszy mecz rundy 
półfinałowej eliminacji do Igrzysk Olimpij-
skich Sportowców Wiejskich Województwa 
Kujawsko-Pomorskiego „Chełmno - Rio 
2016”w piłce nożnej kobiet pomiędzy 
reprezentac jami  Solca  Kujawskiego 
i Sicienka. Początek zawodów o godzinie 
17.30. Awans uzyska zwycięzca dwumeczu.

Tenis stołowy
Na rozegranych 23 kwietnia w Lasko-

wicach Mistrzostwach Województwa 
Kujawsko-Pomorskiego w tenisie stołowym 
Młodzików UKS Top Solec Kujawski 
reprezentowali Stanisław Kaczan oraz 
Mateusz Kwiatkowski. W grze pojedynczej 
Mateusz nie zanotował wygranej i uplasował 
się w przedziale miejsc 25-32. Staś natomiast 
zakończył zawody indywidualne na miejscach 
9-16. Lepiej naszym zawodnikom powiodło 
się w grze podwójnej. Mateusz w parze 
z Bartkiem Afrykańskim (Energa Manekin 
Toruń) uplasowali się w przedziale 9-16, zaś 
para Staś Kaczan - Antek Zgliński (Energa 
Manekin Toruń) awansowała do półfinału. 
Tam ulegli późniejszym złotym medalistom 
i ostatecznie zakończyli zmagania z brązo-
wymi medalami.

Pluszowy miś
W drugi poniedziałek kwietnia uczniowie 

klas 1-3 z soleckiej Czwórki uczestniczyli 
w corocznych zawodach spor towych 
„Pluszowy Miś” zorganizowanych w hali 
OSiR. Rywalizacja była bardzo zacięta, dzieci 
dzielnie walczyły w poszczególnych 
konkurencjach, a poziom zwinności i szyb-
kości zawodników był wyrównany. W klasach 
pierwszych i drugich konkurencje miały 
charakter zabawowy, zwłaszcza „niespo-
dzianka” ze zdejmowaniem  butów  i odbija-
nie balonów w czasie biegu. Zawodnicy z klas 
trzecich stanęli do walki o punkty. Atmosfera 
była bardzo gorąca nie tylko na boisku, ale i na 
trybunach. Fantastyczni kibice wyposażeni 
w trąbki, gwizdki, plakaty, transparenty 
zagrzewali swoich zawodników do walki. 
Ostatecznie, każda drużyna otrzymała 
pluszowego misia, dyplom i słodkości.

Piłka dziewczęca
Na soleckich Orl ikach rozegrano 

w połowie kwietnia piłkarskie mistrzostwa 
powiatu dziewcząt. Rywalizowały drużyny 
szkół podstawowych i gimnazjów. Solec-
czanki lepiej wypadły w rywalizacji gimna-
zjalnej, w której zespół GP 2 zajął trzecie 
miejsce. Młodsze koleżanki z SP 4 w swojej 
kategorii były siódme.

M i s t r z o s t w a c h  M ł o d z i k ó w  w 
badminto-nie, które zostały rozegrane 24 
kwietnia na hali soleckiego OSiR-u.

Zawodnicy w kategorii młodzików 
spisali się bardzo dobrze wygrywając 
punktację klubową. Martyna Pietrzak  
zdobyła dla MLKS dwa srebrne medale, 
zarówno w grze pojedynczej, jak również 
w deblu młodziczek. 

Ponadto srebrny medal wywalczyła 
Aleksandra Cegielska w grze podwójnej, 
a brąz zdobyły pary deblowe: Agnieszka 
Bartosz/Karolina Maj, Karol Bartosz/ 
Martyna Oszywa oraz Norbert Wol-
niak/Fabian Zieliński.

W zawodach startowało ponad 
osiemdziesięciu zawodników z całego 
makroregionu.

Sportowy
kalejdoskop

W Mistrzostwach Juniorów Kyokushin 
Karate PFKK Województwa Kujawsko – 
Pomorskiego wzięło udział 131 zawod-
ników z klubów województwa zrzeszonych 
w Polskiej Federacji Kyokushin Karate. 
S t a r t o w a l i  k a r a t e c y 
z Bydgoszczy, Chełmna, 
C h e ł m ż y ,  G o l u b i a -
Dobrzynia, Koronowa, 
S o l c a  K u j a w s k i e g o , 
Ś w i e c i a ,  T o r u n i a , 
Wąbrzeźna oraz z Gdańska 
i  Bydgoskiego Klubu 
Sztuk Walki. 

Mistrzostwa odbyły się 
w dwóch konkurencjach 
kata – 91 zawodników, 
kumite – 86 zawodników. 
K l u b  z  S o l c a  r e p r e -
zentowało 17 zawodni-
k ó w.  I n d y w i d u a l n i e 
najlepiej wypadł Olek 
Anuszkiewicz, który zdobył złoty medal 
w  ka ta  i  s r eb rny  w kumi te .  Ty tu ły 
mistrzowski w konkurencji kumite zdobyły 
także Mateusz Szwed. Ponadto srebrne 
m e d a l e  w y w a l c z y ł y :  A l e k s a n d r a 
Wierzbowska, Amelia Gromada, brązowe 
medale zdobyli: Natalia Bambrowicz, Jakub 
Łojewski, Natalia Tołoczko i Aleksandra 
Wierzbow-ska. IV punktowane miejsca 
zajęli: Amelia Gromada, Nadia Frątczak 
i Inez Przyby-szewska (dwukrotnie). 

Ponadto nasz Klub reprezentowali: Julia 
Krajewska, Marta Bambrowicz, Nina 
Dąbrowska, Patrycja Kujawińska, Olimpia 
Kasperska, Michał Banicki, Karol Dąbrow-
ski, Alan Marszałek.

Dla wielu naszych zawodników był to 
pierwszy start na takiej imprezie, dla 
innych pierwsze medale. Były łzy smutku 
i radości, ale także bardzo dobra atmosferą, 
którą przede wszystkim tworzyli zawod-
nicy nie tylko wspierający i dopingujących 
swoim, ale gratulujących przeciwnikom. 
To było święto karate i jednocześnie święto 
sportu. Teraz zawodnicy mają przerwę, do 
końca roku szkolnego jeszcze tylko 
egzamin na kolejne stopnie.

Karatecy
mają przerwę

Powołany do reprezentacji



Jest praca

Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy 
Społecznej zatrudni osobę na umowę 
o pracę (zastępstwo w wymiarze pół etatu) 
na stanowisko „streetworkera”. 

Jest to praca w terenie, w której 
niezbędne są następujące kwalifikacje: 
- umiejętności łatwego nawiązywania 
kontaktów;

- stabilność emocjonalna i odporność na 
stres;

-  wyksz ta łcen ie  o  cha rak te rze 
s p o ł e c z n y m  n p . :  p e d a g o g i c z n e , 
psychologiczne,  socjologiczne lub 
specjalność pracownika socjalnego. 
Możliwość jest także zatrud-nienie 
studenta kształcącego się na powyższych 
kierunkach studiów;

- dyspozycyjność .
Osoby zainteresowane podjęciem 

pracy w charakterze streetworkera 
p r o s z o n e  s ą  o  k o n t a k t  z  I w o n ą 
Konaszewską, zastępcą dyrektora do spraw 
pomocy społecznej, w siedzibie MGOPS, 
przy ulicy 29 Listopada 12, lub pod 
numerem telefonu 668 379 163.

mmm
F i r m a  P A S A C O  p o s z u k u j e 

kandydatów na stanowisko OPERATORA 
MASZYN. Oferty zawierające CV oraz 
zgodę na przetwarzanie danych osobowych 
prosimy przesyłać na adres e-mail: 
pamroziewicz@pasaco.pl .   Numer 
kontaktowy: 607-174-421 (poniedziałek – 
piątek w godzinach 8:00 – 16:00).

2 maja 2016 r. 
Zakład 

Gospodarki Komunalnej 
będzie nieczynny.

W  Szkole Podstawowej nr 4 odbył się po raz 
kolejny finał powiatowy Ogólnopolskiego 
Turnieju Wiedzy o Bezpieczeństwie w Ruchu 
Drogowym. Startowały w nim najlepsze drużyny 
ze szkół podstawowych i gimnazjów, ze 
wszystkich gmin powiatu bydgoskiego. 
W turnieju uczestniczyło 11 drużyn. Zawodnicy 
musieli wykazać się przygotowaniem teore-
tycznym z zakresu przepisów ruchu drogowego 
i wysokimi umiejętnościami kolarskimi. 
W pierwszym etapie konkursu należało 
rozwiązać test, w drugim pokonać rowerowy tor 
przeszkód.  Wśród szkół podstawowych 
reprezentacja SP4 zajęła czwarte miejsce, 
a w grupie gimnazjów Gimnazjum Publiczne nr 2 
zajęło trzecią lokatę. Patronat nad turniejem 
objęli starostwo bydgoskie oraz Komenda 
Miejska Policji w Bydgoszczy. Sponsorami byli: 
starostwo bydgoskie, Marek Sałek firma AUTOS, 
firma ALJOT, Rada Rodziców przy SP4.

Bezpieczni
w ruchu drogowym
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